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Tárgy: Gyermekétkeztetés nyersanyag költségének emelési kérelme. 
 
Tisztelt Képviselő - testület! 

A Váradi Étkeztetési Bt. Vezetője a gyermekélelmezésben ellátott feladatokra 
vonatkozóan nyersanyagköltség emelési kérelemmel fordul a Tisztelt Képviselő-testület 
felé, ami a térítési díj emelkedésével jár. A kérelmet mellékelem. A döntés 
megalapozásához bemutatom az elmúlt évhez hasonlítva a tervezett áremelkedést. A KSH 
információ alapján az átlagos infláció 4,2 %, az élelmiszerre vonatkozóan 4,4 %. A Bt. 
Vezetője, ahogy az a táblázatban is látható átlagosan 3 és 4 % növekedéssel dolgozta ki a 
beadványát általános forgalmi adó felszámítása nélkül. Mi erre rászámoltuk, hiszen a 
térítési díjfizetésre kötelezett azt fizeti. A beadványról elkészült a rendeletterveztet is, 
amely mellékelve van, elfogadása esetén alkalmazása 2010. március 1én lép hatályba.   
Kérem a beadvány megtárgyalását és „a napközi konyhán fizetendő étkezési térítési 
díjakról” szóló önkormányzati rendelet megalkotását.  
 

2009. évi tényleges 2010. évi tervezet szerint Növekedés

Sorszám Megnevezés 
Tér. díj ebből: alap 25% áfa Tér. díj ebből: alap 25% áfa előző év % 

1. Bölcsődei ellátottak 326 261 65 336 269 67 103% 

2. Óvodai ellátottak 281 225 56 293 234 59 104% 

3. Iskolai ellátottak 351 281 70 361 289 72 103% 

4. Menza ált. isk. 229 183 46 239 191 48 104% 

 
A kérelemben továbbá megfogalmazásra került egy új ételszállításra alkalmas 

gépjármű megvásárlása is.  Jelenleg a Dévaványai Önkormányzat tulajdonában lévő 
Toyota biztosítja e feladat ellátását. A Vállalkozózó beadványában leírja, hogy az új 
ételszállító gépjármű vásárlását az évenkénti (2009-2010) nettó 400 ezer Ft (mindösszesen 
800 ezer Ft) bérleti díj visszaforgatásával kívánja megvalósítani. A bérleti díj minden 
évben visszaforgatásra került vagy eszközbeszerzésre, vagy állagmegóvásra. A 2009. évi 
eddig nem került visszaforgatásra, és az ez évi sem. A vételi összeg fennmaradó részt a 
társaság magára vállalja.  

A használt Toyota kisteherautó igény szerint vagy visszakerülne az önkormányzathoz 
használatra, vagy az új autó árába kerülne beszámításra. Kérjük a Képviselő-testület 
döntését  a gépkocsi vásárlás tárgyban az előterjesztés alapján.  
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